



མ་ས་རི་བོ་དུ་ཕག་ཤིལ་སེ།

Tibetan Homes Foundation – Established by H.H. the Dalai Lama in 1962  
Registered under the Societies Registration Act XXI of 1860 In the year 1963

## **Children to the school after the Pandemic**

We have our first batch of 81 – students and second batch of 98 students reported to school on February 19 and 24. These two batches students were the ones who were living with their families and relatives outside the Uttarakhand state. They have to remain in quarantine for 7 days as per the instructions in the “Standard Operating Procedures (SOP)” as issued by the State Education Department. Hence, 15 larger hostels were prepared with an average of 10 to 11 children in each hostel.

The twice RT-PCR test of the two batches children were taken on the third day of their arrival and the last day of the quarantine. It was a worrisome day as even if one child comes out as covid positive, it will be difficult!

The third and fourth batches of children (57) include the one who have their families within the state of Uttarakhand. They do not have to remain in quarantine as per the SOP. All the 57 children were received in the school buses of Rajpur and Mussoorie on March 1<sup>st</sup> and 2<sup>nd</sup> for more safety and precautions.

We thank our covid committee of six members who worked hard to make sure with all the necessary arrangements and precautions. The thrice survey by the State Education Department on in the month of February with last survey on February 18<sup>th</sup>, gave the approval to re-open the school from as scheduled otherwise it would have been difficult.



Phone: +91-135-2632608  
+91-135-2632625

Registered Office: Bureau of H.H. the Dalai Lama  
10 Ring Road, Lajpat Nagar IV, New Delhi – 110 024

Email: [dekyi@tibhomes.org](mailto:dekyi@tibhomes.org)  
Cell : +91-9634629650



# མ་ས་རི་བོ་དང་ཕག་ཁྱིམ་ལྷན་ཁག།

Tibetan Homes Foundation – Established by H.H. the Dalai Lama in 1962

Registered under the Societies Registration Act XXI of 1860 In the year 1963

Tibetan Homes Foundation school in Mussoorie and in branch school Rajpur was able to successfully reopened on March 3<sup>rd</sup> with the coaching and expert classes for the students.

The remaining children **studying above grade VI will be rejoining school in the month of April** on different dates. A notification for the reporting dates for the children was send on March 10<sup>th</sup> which was based on the class wise reporting.

We thank all our friends for remembering us throughout the year, which comes as a blessing.



## **Schüler\*innen nach Pandemie zurück an der Schule**

Am 19. und 24. Februar meldeten sich unsere Jugendlichen in zwei Gruppen von 81 bzw. 98 Schüler\*innen zurück an die Schule. Es handelt sich um Schüler\*innen, die mit ihren Familien und Verwandten außerhalb des Bundesstaates Uttarakhand leben. Gemäß einer Anweisung der "Standard Operating Procedures (SOP)", herausgegeben vom State Education Department, mussten sie für 7 Tage in Quarantäne. Dafür wurden 15 größere Kinderhäuser für je 10 bis 11 Jugendliche vorbereitet.

Am dritten Tag der Ankunft und am letzten Tag der Quarantäne wurde je ein RT-PCR-Test durchgeführt. Der Tag forderte allen viel ab, denn wenn sich auch nur ein junger Mensch als Corona-positiv herausstellen sollte, würde das Prozedere schwierig werden!

Die dritte und vierte Gruppe von insgesamt 57 Jugendlichen umfasste diejenigen, deren Familien in Uttarakhand leben. Gemäß SOP mussten sie sich nicht in Quarantäne begeben. Als Vorsichtsmaßnahme wurden alle 57 Schüler\*innen am 1. und 2. März mit den Schulbussen aus Rajpur und Mussoorie zu ihrer Unterkunft befördert, um größtmögliche Sicherheit vor Ansteckung zu gewährleisten.

Wir danken unserem sechsköpfigen Covid-Komitee, das hart gearbeitet hat, um alle notwendigen Vorkehrungen zu treffen. Nach einer dreimaligen Überprüfung durch das State Education Department, die am 18. Februar abgeschlossen war, wurde uns die Genehmigung erteilt, die Schule wie geplant wieder zu öffnen. Andernfalls hätten wir uns in einer äußerst schwierigen Situation befunden.

Am 3. März konnten die Schulen der Tibetan Homes Foundation in Mussoorie und Rajpur erfolgreich wieder für den praktischen und den Fachunterricht öffnen.

Die verbleibenden Kinder ab der 6. Klassenstufe werden ab April wieder gestaffelt zur Schule zurückkehren. Eine entsprechende Benachrichtigung wurde klassenweise am 10. März an die Schüler\*innen verschickt.

Wir danken all unseren Freund\*innen, die das ganze Jahr über an uns gedacht haben. Es war ein Segen für uns.

# Die Schüler\*innen der 10. und 12. Klassen kehren nach dem Lockdown zurück in die Tibetan Homes School in Mussoorie, Happy Valley

März 2021

